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Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund 
 
Tid:  2025-06-17  
Plats: Tånga Hed, Vårgårda 
 
Närvaro: 
 
Närvarande  Ej Närvarande  
Ordförande Emma Kindbom   
Ledamöter Jimmy Andersson Ledamot Magnus Södervall 
 Therése Ivarsson  Gustav Östensson 
 Anna-Karin Ryberg   
 Maria Kleijn   
    
    
Konsulent Bertil Åkesson Kanslist Nina Olsson 
 
1. O-Camp ledarna informerar 
Vi inledde mötet med att O-Camp ledningen berättade hur lägret går. Det har i stort gått bra 
med mycket att göra och glada ledare och deltagare!  
 
Årets tema har varit TV-program med olika fokus för varje dag: 

• Bolibompa med Bolibompadraken 

• Fångarna på Fortet / Fångarna på O-Camp 

• Lilla Sportspegeln 

• Melodifestivalen 

• Hela Sverige Bakar / Hela Sverige Orienterar 
 
Det har fungerat mycket bra på Tånga Hed med bra stöd från campingen, i kontrast mot 
förra året.  
 
En utmaning framöver gäller maten då nuvarande ansvarig flaggat hon vill lämna över. En 
diskussion kommer tas framöver för att säkra kontinuitet. En erfarenhet är att varje grupp 
haft en lista från förra året på vad man gjort i varje månad. Dvs en mycket mer detaljerad 
planering än tidigare. 
 
En utvärdering kommer genomföras efter lägret där Bertil/Nina kommer vara involverade 
för att dra lärdomar inför kommande år.  
 
Vi i styrelsen tackar O-Camps ledning och ledare för ett mycket bra arrangerat läger!  
 
2. Mötets öppnande 



 

 

 
Adress: Telefon: 0725-447736 

Gustav Adolfs gatan 49, 541 45 SKÖVDE E-post: info.vof@vgidrott.se 

Hemsida: www.svenskorientering.se/vastergotland  

  

Västergötlands 

Orienteringsförbund 

Mötet öppnades klockan 19:00 av ordförande Emma Kindbom 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Val av protokolljusterare 
Anna-Karin Ryberg valdes till protokolljusterare. 
 
5. Föregående protokoll 
Beslutsloggen gicks igenom. Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.  
 
6. Västar 
Bertil lyfter att det är dags att köpa in nya västar till styrelsen och har tagit fram ett förslag. 
Pris ligger någonstans kring 300 kr för västen och 150 kronor för tryck.  
 
Beslut: Be Bertil att beställa nya västar till styrelsen 
 
7. Email till styrelsen 
En ny adress har skapats till styrelsen: Styrelsen.vof@gmail.com.  
 
8. Ekonomi 
Nina har skickat ut ett sammandrag, ekonomin ser fortsatt bra ut. 
 
9. Fokusområde: Fler orienterare 
Ungdomsledarforumet 
Ungdomsledarforumet har varit en succé hittills. Men en tanke är att det är lite för stort 
distrikt och ett önskemål att ha det närmare de lokala kretsarna i stället.  
 
Ett förslag är att man kör läger för de olika distrikten och sedan avslutar med en gemensam 
tävling på söndagen.  
 
Vi i styrelsen tror dock att det är bra att man fortsatt kör gemensamma möten i alla fall två 
gånger per år, även om själva lägren och aktiviteterna är mer lokala. Vi ser också att det finns 
önskemål från olika klubbar att de här träffarna finns.  
 
Kanske borde vi se till att Bertil eller någon från styrelsen är med på stormötena och ge lite 
generell information? Vi pratar med Elin om det och om det är en bra idé.  
 
Vi körde därefter en längre diskussion kring VOF:s roll – vi ser i mångt och mycket att fokus 
ligger på Ungdomar, men träningar till exempel kretstränare m.m. behöver ligga på 
klubbnivå.  
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Vi tror vi behöver bli ännu bättre på att få ut ungdomar från våra klubbar på våra 
gemensamma aktiviteter. Ett bra exempel är första träningsdagen i våras.  
 
Förslag: Be våra ungdomsledare och O-Campsledare med flera att göra en liten reklamfilm 
som vi pushar ut till klubbarna. Marknadsföring är en nyckel!  
 
Förslag: Lite förre möten, men vi uppskattar om Elin vill fortsätta driva 
ungdomsledarforumet och speciellt stormötena. 
 
10. Nästa möte 
Nästa möte sker den 27 augusti klockan 19:30 digitalt.  
 
11. Mötets avslutande
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 20:30 
 
Sekreterare       Justerare                   Ordförande
Jimmy Andersson  Anna-Karin Ryberg  Emma Kindbom  
 
 
 


